
Afdelingsbestyrelsesmøde afd. 29 
 

I mødet deltog: Ole Strøm, Egon Nielsen og Anne-Grethe Smallpeice 
 

1.  Budget for 2017. 
    Ovennævnte blev gennemgået og godkendt, glædeligt uden huslejestigning. 

 
2. Opfølgning af markvandring: Legepladsen vil blive gået efter, og der er givet 

     tilsagn om nyt bord med bænke. Endvidere har formanden fået lov til at 

     spørge beboerne, med det gamle hegn, om de er interesseret i at få nyt. 
     Hegnet er uden beregning, men opsætningen er for egen regning. 

 
3.  Græsslåning har været mangelfuld. Det er blevet påtalt, og vi har fået   

lovning på forbedring. Vi følger udviklingen. 
 

4.   En 13 år gammel (extra) flagstang er blevet solgt til ejerforeningen 
Skonnerten for kr. 400,00. 

 
5.   Formanden for ejerforeningen Skonnerten Alfred H. Petersen har haft 

kontakt med Banestyrelsen med hensyn til fældning af træer og klipning af 
skråningen op mod banen. vi afventer også dette. 

 
6.   Vedr. afdelingsmødet den 14/9-2016 har vi modtaget 2 forslag. Desværre 

       kan det ene ikke behandles, da forslagsstilleren ikke ønsker at uddybe 

det. 
 

7.    Gæstelejligheden trænger til ny topmadras, en ny købes snarest, da  
lejligheden er flittigt udlejet. 

 
Sønderborg, den 25. August 2016 

Anne-Grethe Smallpeice 
 
 


